
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde 
Tirsdag den 14. august 2018 kl. 19:30 

Tårnet, Gedved Kultur- og Medborgerhus 
 

Fraværende: Martin Frydenlund 
Holger Nissen 

 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 14. juni 2018 

Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 
 

2. Siden sidst 
• Gadekæret er nu vedligeholdt af Henning 
• Stifolder – Henning 

Birgitte fik rettelser til folderen fra Henning og arbejder videre med Dorthe omkring 
ændring af lay-out.  

• Ny Gedvedhal – Ole – Kristian 
Ole og Kristian orienterede om, hvor projektet er lige nu 

• Evaluering af Sankt Hans arrangement – Henning og Ole 
Det var et fint arrangement – traditionen fortsætter 

• Opfølgning på lokalplan for Korntoften – Niels Arne 
Der er sendt en indsigelse til lokalplanen, som endnu ikke er behandlet 

• Manglende kontingentbetalere 
De, der endnu ikke har fået fulgt op på listen, bedes gøre det snarest muligt. 
 

3. Gedved Sø 
Alle formalia er på plads, og entreprenør er valgt. Når vi er længere fremme, laves 
der et lille event, hvor Lokalrådet hjælper til. 

 
4. Hjælp til servering fredag aften (Byfest) 

Niels Arne, Martin og Kristian er ankermænd. Andre støder til, hvis muligt. 
 

5. Busser 
Niels Arne skriver brev til Marin Ravn for at høre status. Herefter beslutter vi, om vi vil 
iværksætte underskriftsindsamling eller lign. 

 
6. Revision af helhedsplan for Gedved 

Niels Arne skriver til kommunen om evt. økonomisk bistand til revidering af helhedsplan – 
i første omgang til et skitseforslag og et borgermøde. 
I helhedsplanen skal der tages højde for et evt. lyskryds på Kirkevej ud mod 
Skanderborgvej. 

 
7. Invitation fra Tigerens Rede 

Invitationen er sendt til alle medlemmer af Lokalrådets bestyrelse – og dem, der har lyst 
og kan, deltager. 
 



 
 

8. Økonomi 
Birgitte orienterede om økonomien. Det ser fornuftigt ud. 
 

9. Evt. 
 
Referent: Birgitte Feldborg 

 
 
 


